
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
27. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 12. 7. 2018, ob 17. uri v 
sejni sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, ga. Valerija Hudorovac, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand 
Jakša, g. Rudi Kofalt, g. Anton Križe, g. Vili Malnarič, g. Miha Mihelčič, ga. Dina Plut in g. Peter 
Štukelj in ga. Darja Zamida Pečavar (prišla ob 17:20). 
 
Opravičeno odsotna: ga. Melita Kmet Ličen in  ga. Damjana Simonič  
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Silvija Perušič – višja svetovalka za pravne in premoženjske zadeve, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Ivan Hribar – direktor podjetja Zarja Ekoenergija d.o.o. (k točki 4), 

• g. Peter Črnič – direktor RIC Bela krajina (k točkama 5 in 6), 

• g. Gregor Jevšček – RIC Bela krajina (k točkama 5 in 6), 

• ga. Verica Marušič – Televizija Novo mesto,  

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list.  
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je uvodoma ugotovila, da je na seji, od 14. svetnikov, prisotnih  
11 članov občinskega sveta.  
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave.  
 
Predlog sklepa št.  032-4/2018-4: 
Sprejme se dnevni red 27. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 26. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava poročila o delovanju daljinskega ogrevanja na lesno biomaso v Občini 

Semič v letu 2017 (DOLB). 
5. Obravnava in sprejem Strategije razvoja turizma v destinaciji Bela krajina 2018 – 2022. 
6. Obravnava in sprejem Celostne grafične podobe destinacijske znamke Bela krajina. 
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7. Obravnava in sprejem predloga Odloka o ustanovitvi javnega podjetja CERO-DBK 
d.o.o. – DRUGA OBRAVNAVA. 

8. Obravnava in sprejem usklajenega predloga občinskega podrobnega prostorskega 
načrta za Proizvodno servisno cono Vrtača – DRUGA OBRAVNAVA. 

9. Obravnava in sprejem predloga Odloka o turistični taksi v Občini Semič – DRUGA 
OBRAVNAVA. 

10. Obravnava in sprejem Sklepa o potrditvi novelacije Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP-a) in novelacije Investicijskega programa (IP) za 
investicijsko operacijo »Doživetje skrivnosti voda (akronim: Misterion)«. 

11. Obravnava in sprejem predloga Rebalansa proračuna Občine Semič za leto 2018 – 
PRVA OBRAVNAVA. 

12. Obravnava in sprejem Sprememb in dopolnitev Pravilnika o dodeljevanju sredstev iz 
občinskega proračuna za pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini Semič. 

13. Informacija o ukrepih občine, prijaznejše mladim. 
14. Volitve in imenovanja. 
15. Pobude in vprašanja članov sveta. 
16. Razno. 
 

Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 032-4/2018-4  je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-4/2018-5:    
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 

Sklep št. 032-4/2018-5 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 26. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-4/2018-6: 
Sprejme se zapisnik 26. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 032-4/2018-6 je sprejet. 
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila aktivnosti občine. Pojasnila je, da dela na projektu 
Misterion potekajo v skladu s planom. S projektantom je bil dogovorjeno, da bo po 20. 8. 
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2018 organiziran dan odprtih vrat muzejske hiše, pripravljeno je tudi pojasnilo projektanta v 
zvezi s streho na muzejski hiši, ki bo poslano vsem svetnikom po elektronski pošti.  
Glede javne dražbe za prodajo zemljišč v PSC Vrtača je pojasnila, da bo dražba razpisana 
takoj po uveljavitvi sprememb in dopolnitev Pravilnika o dodeljevanju sredstev iz občinskega 
proračuna za pospeševanje razvoja malega gospodarstva v Občini Semič. 
3. razvojna os: 5. 7. 2018 je bil sestanek odbora, danes pa je bil na seji Razvojnega sveta 
regije JV Slovenija sprejet dopolnjen Dogovor za razvoj regije JV Slovenija. Z dogovorom so 
sredstva v višini 2,7 mio  EUR namenjena Ministrstvu za infrastrukturo za projektiranje 2. 
odseka južnega dela 3. razvojne osi, ki obsega državno cesto od priključka Maline do 
mednarodnega mejnega prehoda Metlika in do priključka Črnomelj jug.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Razprava na odboru je potekala 
predvsem glede obnove muzejske zbirke. Člane je zanimalo kakšna je vsebina aneksa in kaj je 
razlog za dvig pogodbene cene. 
 
G. Boštjan Ogulin je pojasnil, da je bil sklenjen aneks, s katerim se je povišala pogodbena 
vrednost del za cca. 42.000 EUR. Po pridobitvi gradbenega dovoljenja so se izdelali natančni 
popisi del, kjer so se opredelila dodatna spremenjena dela. Na podlagi novega popisa del se 
je določila nova vrednost projekta. Sanacija obstoječega nadstropja (brez da se ruši) bi stala 
veliko več.  
 
G. Peter Štukelj je  predlagal, da se izgradnja mrliške vežice Črmošnjice premakne v naslednje 
leto, saj so cene v letošnjem letu previsoke, kar sta pokazala že dva neuspela javna razpisa. V 
letu 2019 se ponovi razpis z ocenjeno vrednostjo investicije 90.000 EUR.   
Glede prodaje zemljišč v PSC Vrtača je predlagal, da se del sredstev kupnine od prodanih 
zemljišč nameni za odkup novih zemljišč v coni, saj bo za naslednje leto ostala samo še ena 
prosta parcela.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da občina letos, zaradi novo sprejetega Zakon o 
stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih skupnosti, ne sme med letom 
spreminjati Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem občine, kar pomeni, da občina 
letos ne more kupiti dodatnih zemljišč v coni. Razširitev cone in novih zemljišč je v planu za 
naslednja leta.   
 

Ad. 4) OBRAVNAVA POROČILA O DELOVANJU DALJINSKEGA OGREVANJA NA LESNO 
BIOMASO V OBČINI SEMIČ V LETU 2017 (DOLB) 

 
G. Ivan Hribar, direktor podjetja Zarja Ekoenergija d.o.o., je predstavil poročilo. Daljinsko 
ogrevanje v Semiču deluje že šest ogrevalnih sezon. Sistem deluje zadovoljivo. V lanskem 
letu je občinski svet sprejel sklep o subvenciji fiksnega dela cene storitve oskrbe s toplotno 
energijo v Občini Semič v višini 50 % za gospodinjstva in izvajalce nepridobitnih dejavnosti. V 
letošnjem letu so se začele pojavljati pobude, da se tovrsten sklep sprejme tudi za 
gospodarske subjekte. Izvedena je bila tudi študija za dodatne priklope, v mesecu oktobru pa 
planirajo izvesti dan odprtih vrat.  
 
Ob 17.20 se je seje sveta udeležila svetnica Darja Zamida Pečavar. 
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RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je pohvalil brezhibno delo 
sistema, ekološki vidik projekta in uporabo domačih sekancev. Težava sistema je predvsem v 
premajhni količini prodane toplotne energije. Za izboljšanje stanja so nujni novi priklopi. 
Potrebno pa bi bilo tudi razmisliti o reprogramiranju kredita na daljše časovno obdobje, kar 
bi lahko privedlo do znižanja fiksnega dela stroškov.  Obveščeni so bili, da stanovalci ulic Pot 
k Lebici in Mladica še vedno niso prejeli dogovorjenih izračunov za priklop na sistem.  
 
G. Ivan Hribar je odgovoril, da so bili izračuni za razširitev sistema že narejeni in poslani na 
občino, razgovori s posamezniki pa še niso bili opravljeni. Kar se tiče kredita je pojasnil, da je 
glede na razpisne pogoje to najugodnejša možna varianta. Poudaril je, da ima Semič 
najugodnejšo ceno sistema. 
 
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 360-04/2008-92: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s poročilom o delovanju daljinskega ogrevanja na 
lesno biomaso v Občini Semič za leto 2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 360-04/2009-92 je sprejet. 
 

Ad. 5) OBRAVNAVA IN SPREJEM STRATEGIJE RAZVOJA TURIZMA V DESTINACIJI BELA 
KRAJINA 2018 – 2022 

 
G. Peter Črnič, direktor RIC Bela krajina, je pozdravil vse navzoče in besedo predal sodelavcu 
Gregorju Jevščku. 
 
G. Gregor Jevšček je predstavil strategijo in poudaril, da je Bela krajina v okviru Strategije 
trajnostne rasti slovenskega turizma 2017 – 2021 opredeljena kot ena izmed vodilnih 
turističnih destinacij v Sloveniji.  
Cilji razvoja turizma v destinaciji Bela krajina so znižati sezonskost obiska, podaljšati 
povprečno dobo bivanja, povečati zanimanje lokalnega prebivalstva za zaposlitev v turizmu, 
razviti integralne turistične produkte za zahtevne goste in privabiti goste z višjo kupno 
močjo.  
Namen dokumenta je, da postane osnova in vodilo za nadaljnji razvoj turizma v Beli krajini. 
Ključna razvojna področja dokumenta so: 
- destinacijski management, ki bi zagotovil usklajeno, enotno in centralizirano upravljanje, 

razvoj in promocijo Bele krajine, 
- turistična ponudba, ki bi temeljila na vzpostavitvi modela usmerjenega in usklajenega 

razvoja turistične ponudbe tako na ravni produktov kot na ravni turistične infrastrukture 
in  

- promocija, ki bo poskrbela za dvig prepoznavnosti Bele krajine kot edinstvene turistične 
destinacija. 
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RIC Bela krajine je pred kratkim prejel sklep o uspešni prijavi na Javni razpis za sofinanciranje 
razvoja in promocije turistične ponudbe vodilnih turističnih destinacij v Sloveniji. Na razpis so 
se prijavili ob podpori belokranjskih občin in mnogih predstavnikov turističnega 
gospodarstva Bele krajine. 
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je mnenja, da so ukrepi in 
aktivnosti primerne in predlaga sprejem pripravljene Strategije. 
 
G. Petra Štuklja je zanimalo, kako se bodo tržili turistični paketi, kdo bo pridobival ponudnike 
in kdo bo celotno zadevo usmerjal. 
 
G. Ferdinanda Jakšo je zanimalo ali sodelujejo z lastnikom smučišča Gače. 
 
G. Gregor Jevšček je pojasnil, da turistični paketi v Beli krajini že obstajajo, vendar le-tI niso 
med seboj povezani. Skupni turistični paketi se bodo oblikovali z že obstoječimi ponudniki. Za 
ponudnike se bodo izvajale različne delavnice. Nosilci turističnih paketov bodo TIC-i, ki so 
turistične agencije in tudi ponudniki.  
Glede smučišča je pojasnil, da so javnost obveščali o vseh aktualnih dogodkih na smučišču, 
spremljajo pa tudi delovanje smučišča in pozdravljajo razvoj letnega turizma. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je družba Gače d.o.o. poravnala 2. obrok 
kupnine, na svetu regije pa je bil danes sprejet sklep, da občine še naprej podpirajo 
delovanje smučišča v skladu s podpisanim pismom o nameri. 
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 322-03/2017-4: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Strategijo razvoja turizma v destinaciji Bela krajina 
2018 -2022 v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 322-03/2017-4 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM CELOSTNE GRAFIČNE PODOBE DESTINACIJSKE ZNAMKE 
BELA KRAJINA 

 
G. Gregor Jevšček, RIC Bela krajina, je  predstavil gradivo. RIC Bela krajina je v sodelovanju s 
TIC Metlika in TIC Semič v letu 2017 objavil natečaj za izdelavo celostne grafične podobe 
turistične destinacije Bala krajina. Na natečaj je prispelo 42 rešitev. Komisija je z glasovanjem 
določila zmagovalno rešitev podjetja Nea Culpa iz Ljubljane. Izbrana rešitev je bila deležna 
pozitivne kritike turističnih ponudnikov Bele krajine, oblikovalcev in strokovne javnosti.  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani so bili mnenja, da je ideja 
dobra, edinstvena in enostavna. Zanimalo jih je, ali logotip lahko uporabljajo vsi ponudniki. 
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G. Gregor Jevšček je odgovoril, da bo uporaba celostne grafične podobe brezplačna za vse. 
 
Županja je zaključila razprava in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 322-02/2018-3: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z novo Celostno grafično podobo destinacijske 
znamke Bela krajina. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 322-02/2018-3 je sprejet. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA PODJETJA 
CERO-DBK D.O.O. – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila gradivo. V predpisanem roku ni bilo vloženih 
amandmajev. Glede na prvo obravnavo ima predlog tri popravke, in sicer: 
- v 1. členu namesto «MBO Dolenjske in Bele krajine« sedaj »Objekt za mehansko in 

biološko obdelavo odpadkov Dolenjske in Bele krajine«, 
- v 5. členu se sedež družbe: se določi na ustanovni skupščini, 
- v 5. členu se termin pečat nadomesti z žigom. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so predlagali sprejem 
predlaganega sklepa. 
 
G. Peter Štukelj je ponovno opozoril, da se ustanavlja družba, za katero niso znani fiksni 
stroški in ni znano število zaposlenih. Dodal je še, da bo družba sodelovala s podjetjem 
Snaga, ki je leto zaključilo z izgubo.  
 
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-05/2018-6: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o ustanovitvi Javnega podjetja CERO-DBK d.o.o. 
v predlagani vsebini za drugo obravnavo. Odlok bo v uradnem glasilu objavila Mestna 
občina Novo mesto. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 11 ZA 
    1 PROTI  
Sklep št. 007-05/2018-6 je sprejet. 
 
G. Peter Štukelj je povedal, da je sprejetje sklepa škodljivo za občane Občine Semič zato je 
glasoval proti. 
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Ad. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM USKLAJENEGA PREDLOGA OBČINSKEGA PODROBNEGA 
PROSTORSKEGA NAČRTA ZA PROIZVODNO SERVISNO CONO VRTAČA – DRUGA 
OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila gradivo. Na prejšnji seji občinskega sveta je bil 
sprejet predlog odloka v prvi obravnavi s pripombo, da se v predlaganem Odloku črtajo 
navedbe mejnih vrednosti hrupa. Namesto tega se navede nadrejeni predpis, ki ureja hrup v 
okolju. Skladno s sprejetim sklepom so bile izvedene spremembe 7. in 30. člena predloga 
odloka. V predpisanem roku niso bili vloženi amandmaji. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so predlagali sprejem 
pripravljenega gradiva. 
 
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 3505-04/2016-26: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o Občinskem podrobnem prostorskem načrtu za 
proizvodno servisno cono Vrtača v predlagani vsebini za drugo obravnavo. Odlok se objavi 
v Uradnem listu RS in tudi na spletni strani Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 3505-04/2016-26 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O TURISTIČNI TAKSI V OBČINI SEMIČ 
– DRUGA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila gradivo. Odlok je bil na prejšnji seji sprejet v 
predlagani vsebini in je v enaki vsebini predložen za drugo obravnavo. V predpisanem roku ni 
bilo vloženih amandmajev. 
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so predlagani 
sprejem odloka. 
 
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-04/2018-8: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o turistični taksi v Občini Semič v predlagani 
vsebini za drugo obravnavo. Odlok se pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 9 
GLASOVANJE: 9 ZA 
Sklep št. 007-04/2018-8 je sprejet. 
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Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O POTRDITVI NOVELACIJE DOKUMENTA 
IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA (DIIP-A) IN NOVELACIJE INVESTICIJSKEGA 
PROGRAMA (IP) ZA INVESTICIJSKO OPERACIJO »DOŽIVETJE SKRIVNOSTI VODA (AKRONIM: 
MISTERION)« 

 
Ga. Mateja Kambič, direktorica OU, je predstavila gradivo. Skladno s 6. členom Uredbe o 
enotni metodologiji za pripravo in obravnavo investicijske dokumentacije na področju javnih 
financ je potrebno izdelati novelacijo investicijske dokumentacije, če so investicijski stroški 
višji od 20 % ocenjene vrednosti projekta. Investicija je bila uvrščena v proračun leta 2017 na 
podlagi takrat veljavnih ocenjenih vrednosti projekta. Skupna prijavljena vrednost celotnega 
projekta je znašala 1.239.205,95 EUR. Vrednost projektnih aktivnosti Občine Semič je bila ob 
oddaji vloge ocenjena na cca. 850.000 EUR. Predvideno in tudi odobreno sofinanciranje s 
strani ESRR za Občino Semič je bilo 449.233,50 EUR.  
Po do sedaj izvedenih javnih naročilih za izbor izvajalcev del za obnovo muzejske hiše in za 
razstavo Narava Bele krajine vrednost del občutno presega ocenjene vrednosti. Skupna 
vrednost projekta za Občino Semič tako znaša 1.311.063,02 EUR, sofinanciranje s strani ESRR 
za občino pa znaša 449.233,50 EUR. V vrednost projekta v NRP-ju občine pa je potrebno 
prikazati tudi sredstva sofinancirana ostalim partnerjem projekta v višini 604.091,55 EUR. 
Sredstva bodo nakazana v proračun vodilnega partnerja, Občine Semič, nato pa bodo 
prenakazana posameznemu partnerju. Vrednost celotnega projekta, izkazana v NRP-ju 
občine, je 1.915.154,57 EUR.  
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so predlagani 
sprejem sklepa. 
 
Županja je zaključila razpravo in predloga sklepov dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 622-02/2016-127: 
Sprejme se Sklep o potrditvi novelacije Dokumenta identifikacije investicijskega projekta za 
projekt »Doživetje skrivnosti voda (akronim: Misterion)« v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 10 
GLASOVANJE: 10 ZA 
Sklep št. 622-02/2016-127 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 622-02/2016-128: 
Sprejme se Sklep o potrditvi novelacije Investicijskega programa za projekt »Doživetje 
skrivnosti voda (akronim: Misterion)« v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 10 
GLASOVANJE: 10 ZA 
Sklep št. 622-02/2016-128 je sprejet. 
 

Ad. 11) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA REBALANSA PRORAČUNA OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2018 – PRVA OBRAVNAVA 
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Ga. Mateja Kambič, direktorica OU, je predstavila predlog rebalansa.  
Na prihodkovni strani se povečuje kapitalski prihodki iz naslova prodanih zemljišč v višini 
54.000 EUR, za 10.000 EUR se povišuje nadomestilo za upravljanje državnih gozdov v letu 
2017, za 22.000 EUR se povišujejo prihodki iz naslova nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča in za dobrih 19.000 EUR se povišujejo prihodki iz naslova prejetih sredstev EU 
(projekt Misterion).  
Na odhodkovni strani se za 70.000 EUR zvišujejo odhodki za projekt Misterion, po izvedenih 
javnih naročilih za izgradnjo pločnika in JR v Stranski vasi ter na Štrekljevcu ter za preplastitev 
cest v letu 2018 se zvišujejo odhodki  na vseh predvidenih investicijah za slabih 17.000 EUR, 
več sredstev je bilo potrebno zagotoviti tudi za zimsko službo. V proračunu so bila 
predvidena sredstva za gradnjo mrliške vežice v Črmošnjicah. Ocenjena vrednost investicije 
je bila 90.000 EUR z DDV. Na javno naročilo, ki je bilo izvedeno v aprilu 2018, sta prispeli le 
dve ponudbi, ki sta za kar 35 % presegli planirana proračunska sredstva, zato je bil postopek 
oddaje javnega naročila zaključen brez izbire izvajalca.  Z rebalansom proračuna je tako 
predvidena faznost gradnje, s čimer bi bil v letu 2018 izveden objekt do III. gradbene faze, 
zaključek gradnje pa bi sledil v letu 2019. Za leto 2018 so tako v rebalansu predvidena 
sredstva v višini 60.000 EUR, za leto 2019 pa še 64.000 EUR. 
Predlog rebalans proračuna je za 70.000 EUR višji, kot je bil sprejeti proračun in je v višini 
5.360.000 EUR.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so predlagali sprejem 
rebalansa. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike prosila, da se opredelijo do predloga g. Petra Štuklja, 
da se izgradnja mrliške vežice Črmošnjice umakne iz rebalansa proračun, sredstva za 
izgradnjo vežice pa se zagotovijo v proračunu za leto 2019.  
 
G. Vili Malnarič je predlog g. Štuklja podprl.  
 
G. Anton Križe je povedal, da se s predlogom ne strinja in pojasnil, da krajani pričakujejo 
gradnjo v letošnjem letu. Predlagal je, da sredstva ostanejo v rebalansu proračuna.  
 
Predlog g. Križeta je podprla tudi ga. Darja Zamida Pečavar. Predlagala je, da se pristopi do 
lokalnih gradbincev. Vprašala je tudi, kakšno je zagotovilo, da se gradnja izvede v letu 2019, 
če se iz rebalansa umaknejo vsa sredstva.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je potrebno javno naročilo speljati za celoto,  
tudi če se izvede gradnja fazno, saj naročil ni možno drobiti. 100 % zagotovila, da bo gradnja 
uvrščena v proračunu za leto 2019 ni, saj bo proračun predmet novega mandata, bo pa 
gradnja že sedaj uvrščena v NRP za leto 2019. 
Sredstva bi se lahko namenila za preplastitev ceste na Potoke, saj vaščani že 4 leta čakajo na 
preplastitev. Investicija je bila predvidena tudi v predlogu proračuna za leto 2018, vendar 
zaradi višjih cen zopet ne bo izvedena.  
Županja je svetnike vprašala, ali so pripravljeni sredstva, ki so namenjena za gradnjo mrliške 
vežice, nameniti za preplastitev ceste na Potoke.  Ker so svetniki izrazili podporo k predlogu, 
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je županja ob 18.25 prekinila sejo sveta z namenom, da se oblikuje amandma na predlog 
rebalansa proračuna. Seja se je nadaljevala ob 18.45. 
 
Ga. Mateja Kambič, direktorica OU, je prebrala amandma, ki so ga vložili predlagatelji Peter 
Štukelj, Danijel Golobič, Miha Mihelčič, Vili Malnarič in Rudi Kofalt, in sicer: 
»V bilanci prihodkov in odhodkov na odhodkovni strani se v okviru proračunskega porabnika 
104 – OBČINSKA UPRAVA na področju porabe 16 – PROSTORSKO PLANIRANJE IN 
STANOVANJSKO KOMUNALNA DEJAVNOST s podkonta št. 42040145/4190 – Novogradnje – 
pokopališče Črmošnjice  sredstva v višini 60.000 EUR preusmerijo na področje porabe 13 – 
PROMET, PROMETNA INFRASTRUKTURA IN KOMUNIKACIJE na podkonto št. 42040263/4080 
– Rekonstrukcije in adaptacije – preplastitev cest v letu 2018 (ki se iz 121.188 EUR zviša na 
181.188 EUR). Dodatna sredstva se namenijo za preplastitev poti v naselju Potoki. 
V Načrtu razvojnih programov se: 
- spremeni projekt št. OB109-17-0009 – Izgradnja mrliške vežice v Črmošnjicah tako, da je 

vrednost v letu 2018 0,00 EUR, v letu 2019 pa 124.000 EUR 
- umesti nov projekt z nazivom »Preplastitev ceste Potoki – 2. faza« z vrednostjo 60.000 

EUR v letu 2018. 
Ustrezno se uskladi investicijska dokumentacija za oba projekta.« 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlog amandmaja dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2017-70: 
Sprejme se amandma k Predlogu Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2018 
za drugo obravnavo, predlagateljev Petra Štuklja, Danijela Golobiča, Mihe Mihelčiča, Vilija 
Malnariča in Rudija Kofalta v naslednji vsebini: 
» V bilanci prihodkov in odhodkov na odhodkovni strani se v okviru proračunskega 
porabnika 104 – OBČINSKA UPRAVA na področju porabe 16 – PROSTORSKO PLANIRANJE IN 
STANOVANJSKO KOMUNALNA DEJAVNOST s podkonta št. 42040145/4190 – Novogradnje – 
pokopališče Črmošnjice  sredstva v višini 60.000 EUR preusmerijo na področje porabe 13 – 
PROMET, PROMETNA INFRASTRUKTURA IN KOMUNIKACIJE na podkonto št. 
42040263/4080 – Rekonstrukcije in adaptacije – preplastitev cest v letu 2018 (ki se iz 
121.188 EUR zviša na 181.188 EUR). Dodatna sredstva se namenijo za preplastitev poti v 
naselju Potoki. 
V Načrtu razvojnih programov se: 
- spremeni projekt št. OB109-17-0009 – Izgradnja mrliške vežice v Črmošnjicah tako, da 

je vrednost v letu 2018 0,00 EUR, v letu 2019 pa 124.000 EUR 
- umesti nov projekt z nazivom »Preplastitev ceste Potoki – 2. faza« z vrednostjo 60.000 

EUR v letu 2018. 
Ustrezno se uskladi investicijska dokumentacija za oba projekta.« 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 9 ZA 
  3 PROTI 
Sklep št. 410-09/2017-70 je sprejet. 
 
Županja je dala na glasovanje predlog rebalansa v 1. obravnavi. 
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Predlog sklepa št. 410-9/2017-66 
Potrdi se predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2018 v predlagani 
vsebini za prvo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-09/2017-66 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2017-67: 
Potrdi se kadrovski načrt rebalansa proračuna Občine Semič za leto 2018. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-09/2017-67 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala prekategorizacijo odloka v drugo obravnavo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2017-68: 
Predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2018, sprejet v prvi obravnavi, 
se prekategorizira v drugo obravnavo. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-09/2017-68 je sprejet. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlog v drugi obravnavi, z že sprejetim amandmajem, dala v 
razpravo. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2017-71: 
Potrdi se predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Semič za leto 2018 s sprejetim 
amandmajem za drugo obravnavo in se ga pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 9 ZA 
                          3 PROTI 
Sklep št. 410-09/2017-71 je sprejet. 
 

Ad. 12) OBRAVNAVA IN SPREJEM SPREMEMB IN DOPOLNITEV PRAVILNIKA O 
DODELJEVANJU SREDSTEV IZ OBČINSKEGA PRORAČUNA ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA 
MALEGA GOSPODARSTVA V OBČINI SEMIČ 

 
Ga. Silvija Perušič je predstavila pripravljeno gradivo. Pri pripravi razpisa javne dražbe za 
prodajo zemljišč v PSC Vrtača je bilo ugotovljeno, da je pri pripravi besedila sprememb in 
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dopolnitev Pravilnika v marcu 2018 pomotoma prišlo do izpada smiselnih popravkov v 4. in 
15. členu.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so predlagali sprejem 
pravilnika. 
 
Županja je predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 441-02/2015-15: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 
dodeljevanju sredstev iz občinskega proračuna za pospeševanje razvoja malega 
gospodarstva v Občini Semič v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 441-02/2015-15 je sprejet. 
 

Ad. 13) INFORMACIJA O UKREPIH OBČINE, PRIJAZNEJŠE MLADIM 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila gradivo. Gradivo je bilo pripravljeno v sodelovanju 
s KC Semič, ki je ustanovljen tudi za področje mladine, pri pripravi pa se je naslonila na 
pravila in merila projekta Mladim prijazna občina. Gradivo je izhodišče za razpravo in 
nadaljnje korake. 
 
RAZPRAVA:  
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor se je seznanil z informacijo. 
Člane je zanimalo, ali so se pri pripravi analize pojavile kakšne nove ideje.  
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Mnenje odbora je, da pridobitev 
certifikata prinese mladim zelo malo, razen zaveze občine, da mora na tem področju 
aktivneje delati. Potrebno bi bilo razmišljati v smeri, kako mlade privabiti, ne samo zadržati v 
občini. Predlagano je bilo, da se mladim zagotovi komunalno opremljene brezplačne parcele 
za pasivne in eko gradnje. Potrebno pa bi bilo izkoristiti tudi prednost odprtega 
širokopasovnega omrežja v občini. Predlagal je, da se pri spremembi OPN-ja veliko skrb 
nameni pridobitvi dodatnih zazidljivih parcel. 
 
G. Peter Štukelj je pričakoval, da bo informacija vključevala konkretne primere dobrih praks 
slovenskih občin in predloge, kako privabiti in zadržati mlade v občini. Povedal je, da ima zelo 
dobro strategijo za mlade Občina Ajdovščina, županja Občine Črnomelj pa ima imenovan 
svet županje za mlade, ki ga skliče 3-4x na leto. Problem, da mladi niso aktivni in se ne 
vključujejo v društva je, da so v društvih že oblikovane skupine, ki delujejo po določenih 
pravilih in v njih ni njihovih vrstnikov. Izjema so le gasilska društva in pevski zbori.  Glede 
stanovanjske politike je predlagal, da se razmisli o sofinanciranju nakupa praznih starejših 
stanovanjskih hiš. Opozoril pa je tudi na zemljišča, ki jih občina že ima, vendar so trenutno 
namenjena gradnji doma starejših. Ker je gradnja doma zelo vprašljiva bi veljalo razmisliti o 
spremembi namembnosti zemljišč v stanovanjsko gradnjo.  
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Predstavil je tudi pripombe in predloge mladih na pripravljeno gradivo, in sicer:  
- mladi sodijo v starostno skupino med 15 in 29 let, zato bi gradivo moralo vsebovati 

izključno podatke za omenjeno starostno skupino; 
- zakaj so v gradivu navedeni projekti, ki niso izvedeni; 
- katere športne programe mladih financira občina; 
- ali so mladi seznanjeni, da imajo možnost koristiti prostor v Brunskoletovi hiši ter, da je v 

Semiču fitnes; 
- programski svet KC Semič se je do sedaj sestal le enkrat, predlogi so bili podani, 

realizirani pa ne; 
- kateri so projekti za mlade na katerih občina sodeluje z društvi; 
- potrebno bi bilo štipendirati deficitarne poklice; 
- na FB strani bi bilo potrebno oblikovati skupno, kamor se vključi vso mladino iz občine; 
- na spletni strani KC-ja bi lahko objavili kontaktne podatke tutorjev, ki nudijo pomoč 

študentov pri vključevanju v novo študijsko okolje; 
- društva bi morala več delati na podmladku; 
- v času poletnih počitnic bi lahko v okviru KC-ja organizirali izlet za mlade; 
- KC bi moral organizirati delavnice in predavanja za mlade.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je KC Semič od leta 2014 do 2017 izvajal projekt 
MAK, ki je bil namenjen druženju mladih. Mladi so se srečevali na delavnicah in predavanjih, 
obisk pa je bil zelo slab. FB stran MAK še vedno obstaja. Prva stvar, ki bi jo bilo potrebno 
narediti je, imenovati odbor za mlade. Mladi bi tako imeli možnost sodelovati pri pripravi 
proračuna, spremljali bi dogajanje v občini, dajali bi pripombe in predloge za nadaljnje delo.  
Za dobro delo pa bi mladi potrebovali organizacijo, v kateri bi se dobro počutili in znotraj 
katere bi lahko samostojno delovali.  Poudarila je, da so mladi tisti, ki morajo predlagati svoje 
ideje, občina pa jim bo pri uresničevanju idej pomagala. 
 
G. Vili Malnarič je povedal, da je pred 15 leti takšna organizacija že obstajala. Na pobudo 
takratnega župana so potekala srečanja v sejni sobi občine, vendar ker tudi sami niso imeli 
pravih idej, so po nekaj srečanjih prenehali delovati.  
 
Ga. Darja Zamida Pečavar je mnenja, da tudi mladi med samo nimajo enakih interesov, zato 
ne gre združevati vseh mladih v isto skupino.  
 
G. Rudi Kofalt je povedal, da se tudi gasilska društva srečujejo z velikim upadom članov v 
starostni skupini med 15 in 29 let.  
 
G. Anton Križe je povedal, da sam, kot predsednik Športnega društva Stranska vas, veliko 
dela z mladimi. Mladi imajo željo sodelovati in družiti se z generacijo, ki ji je bližja. Brez 
vlaganja v mlade in brez projektov, ki so namenjeni prav njim, ni njihovega sodelovanja, za 
vse to pa so potrebna finančna sredstva. Športno društvo uspešno sodelujejo s KC Semič na 
projektu za mlade. Letos so že izvedli dve aktivnosti, dogovarjajo se tudi o sodelovanju na 
Semiški ohceti. Predlagal je, da občina zagotovi več zazidljivih parcel, saj je povpraševanje po 
zemljiščih v Semiču veliko, trenutno pa ni razpoložljivih zemljišč.  
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Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je zagotovitev dodatnih zazidljivih parcel v 
Semiču stvar sprememb OPN-ja.  Kot prvo, bi veljalo ustanoviti odbor za mlade v občini in 
razmisliti o pripravi strategije za mlade. Aktivnosti, ki se bodo izvajale na področju mladih v 
občini bodo predmet naslednjega mandatnega obdobja. 
 
Županje je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 690-01/2018-2: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z Informacijo o ukrepih Občine Semič, prijaznejše 
mladim. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 690-01/2018-2 je sprejet. 
 

Ad. 14) VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
1. Imenovanje Posebne občinske volilne komisije za mandatno obdobje 2018 - 2022 
 
G. Rudi Kofalt, Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je predstavil gradivo. 
Posebni občinski volilni komisiji je mandat potekel 3. 7. 2018. Predstavnikom strank in list 
zastopanih v občinskem svetu, predstavnici romske skupnosti in občanom je bil posredovan 
poziv za dostavo predlogov za imenovanje kandidatov v Posebno občinsko volilno komisijo. 
Do predpisanega roka 29. 6. 2018 je prispelo pet predlogov za člane komisije. Ker je za člana 
komisije predstavnika romske skupnosti bil predlagan le en kandidat, je komisija občinski 
upravi predlagala, da poišče še drugega kandidata, ki se v komisijo imenuje kot nadomestni 
član. Iz prispelih predlogov in predloga občinske uprave je komisije oblikovala sklep, kot je 
predlagan v gradivu.  
 
RAZPRAV: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 040-03/2018-9: 
»V Posebno občinsko volilno komisijo Občine Semič za volitve člana občinskega sveta – 
pripadnika romske skupnosti se za mandatno obdobje 2018 – 2022 imenujejo: 
-  predsednik: 
               ZUPANIČ Marko, Pot v Strmec 15, 8330 Metlika 
-  namestnica predsednika:                                                     
               SOKOLIĆ PAŠIČ Ivana, Rezijanska ulica 20, 1000 Ljubljana 
- člani: 
               KOFALT Alenka, Kal 7/a, Semič 
               STARIHA Marija, Vajdova ulica 26, Semič 
               ARLE Zmago, Vrčice 7, Semič 
- namestniki članov:  
              PAŠIČ Anton, Spodnje Gorenjce 35, Semič 
              JAKŠA Denis, Roška cesta 3, Semič 
              BARIŠIČ Robi, Sovinek 16, Semič. 
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Mandat Posebne občinske volilne komisije Občine Semič se prične z dnem imenovanja in 
velja štiri leta.« 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 040-03/2018-9 je sprejet. 
 
2. Imenovanje nadomestne članice in predsednice Komisije romske skupnosti 
 
G. Rudi Kofalt, Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je predstavil gradivo. 
Komisija romske skupnosti je bila imenovana v maju 2015 za mandatno obdobje 5 let. 
Predsednica komisije je zaradi zdravstvenih razlogov 29. 6. 2018 podala izstopno izjavo iz 
komisije. Predstavnikom strank in list zastopanih v občinskem svetu, predstavnici romske 
skupnosti in občanom je bil posredovan poziv za dostavo predlogov za imenovanje članov 
komisije. V tem pozivu je bilo predvideno imenovanje celotne komisije, dejansko pa se 
imenuje samo nadomestni član. Do predvidenega roka sta na občino prispela dva predloga, 
nobeden izmen kandidatov pa ne izpolnjuje pogojev za vodenje in odločanje v upravnih 
postopkih. Občinska uprava je zato komisiji predlagala, da se za nadomestno članico imenuje 
Natalijo Kastelec, ki ima opravljen izpit iz upravnega postopka.  
 
Ga. Mateja Kambič je pojasnila, da je komisije za svoje delo upravičena do nadomestila za 
opravljeno delo. Ker Zakon o lokalnih volitvah ne določa višine enkratnega nadomestila za 
opravljanje funkcije predsednika in članov Komisije romske skupnosti je nujno, da hkrati s 
sklepom o imenovanju Občinski svet določi tudi višino nadomestila. Višina nadomestila je 
bila določena v podobni višini kot v preteklih mandatih. Za predsednika komisije je 
predlagano enkratno nadomestilo v višini 50 % nadomestila predsednika posebne občinske 
volilne komisije (cca. 300 EUR/bruto), za člane pa v višini 20 % nadomestila predsednika 
občinske volilne komisije (cca. 140 EUR/bruto). 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 040-02/2015-13: 
Ugotovi se, da predsednici Komisije romske skupnosti v Občini Semič v mandatnem 
obdobju 2015 – 2020, Sonji Ličen Tesari, Gaber 47, Semič, zaradi odstopa, z dnem 
29.6.2018 preneha mandat v Komisiji romske skupnosti. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 040-02/2015-13 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 040-02/2015-14: 
Za nadomestno članico Komisije romske skupnosti v Občini Semič v mandatnem obdobju 
2015 – 2020 se imenuje Natalija Kastelec, Osojnik 28, Semič. Imenovana mandat nastopi z 
dnem imenovanja. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
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Sklep št. 040-02/2015-14 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 040-02/2015-15: 
Za predsednico Komisije romske skupnosti v Občini Semič v mandatnem obdobju 2015 – 
2020 se imenuje Natalija Kastelec, Osojnik 28, Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 040-02/2015-15 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 040-02/2015-16: 
Mandat Komisije romske skupnosti v Občini Semič v mandatnem obdobju 2015 – 2020 v 
sestavi: 
- Natalija Kastelec, Osojnik 28, Semič - predsednica 
- Ljubica HUDOROVAC, Srednja vas 17, Semič - članica 
- Janez MALNARIČ, Vajdova ulica 79, Semič - član 
preneha z dnem 21. 5. 2020. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 040-02/2015-16 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 040-02/2015-17 
Komisija romske skupnosti je za svoje delo upravičena do nadomestila v višini: 
- Predsednik je upravičen do enkratnega nadomestila v višini 50% nadomestila 

predsednika Posebne občinske volilne komisije. 
- Člana sta upravičena do enkratnega nadomestila v višini 20% nadomestila predsednika 

Posebne občinske volilne komisije. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 040-02/2015-17 je sprejet. 
 

Ad. 15) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: 
- Na cesti iz Kašče v goro in na poti v Ravno Bukovje je nujno sanirati udarne jame. 
- V Moverni vasi pri hišni številki 4/a je potrebno sanirati cesto, saj se zaradi nalivov lomijo 

bankine.  Ceste bi bilo potrebno pregledati na območju cele občine.  
- Cesta iz Vrčic, preko Planine na Mirno goro je polna udarnih jam, staro cesto preko Kleča 

pa bi bilo potrebno obsekati. 
 
Ga. Darja Zamida Pečavar je povedala, da bi bilo nujno sanirati kamnito ograjo na mostičku v 
Srednji vasi, pri zbiralniku. Predlagala je tudi, da se izvajalca zimske službe pozove, da v 
Srednji vasi nazaj postavi tri obcestne kantone, ki jih je izruval pri izvajanju zimske službe.  
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G. Ferdinand Jakša je povedal, da je pohodniška skupina TEMPOO pod izvirom Divjega 
potoka naredila korito. Vprašal pa je tudi, kaj se dogaja s Folklorno skupino Semiška ohcet. 
 
G. Peter Štukelj je opozoril na ambrozijo, ki se je razrasla ob cestah v občini in v industrijski 
coni in bi jo bilo potrebno poškropiti. Vprašal je tudi, kdo je sedaj upravljavec travnatega 
igrišča za gostilno Pezdirc.  
 
Ga. Dina Plut je ponovno opozorila na meteorno vodo, ki ob večjih neurjih ogroža blok na 
Metliški cesti, pri igralih. Vprašala je, ali bodo pri igralih nameščene dodatne klopi in 
opozorila na nevarno gugalnico na igrišču pred šolo (na zgornjem drogu ni vijaka).  Starejše 
občane tudi zanima, zakaj ni bilo predstavnika Občine Semič na srečanju v DSO Črnomelj. 
 
G. Anton Križe je vprašal, kakšne aktivnosti potekajo v Občini Črnomelj glede podvoza, ki bo 
razbremenil cesto Stranska vas - Vražji kamen. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da folklorna skupina ne deluje več. Nekateri člani 
delujejo v okviru kočevarske folklorne skupine. Skupina si je za eno leto izposodila semiške 
obleke. Kljub večkratnim poskusom se mlajša folklorna skupina ni uspela formirati. V sklopu 
prireditve Semiška ohcet bo izveden program, ki ga pripravlja bivša članica folklorne skupine 
Anita Ogulin, ki jo je KUD Jože Mihelčič Semič tudi izobraževal za vodjo folklorne skupine. 
Glede ambrozije je pojasnila, da je bil vsem gospodinjstvom v občini posredovan letak za 
naslovom »Odstranimo ambrozijo«, v naslednjem tednu pa bo ambrozija na javnih površin 
tudi poškropljena. Travnato igrišče trenutno nima upravljavca, vzdržuje ga Štukelj, ki ima tudi 
pogodbo za vzdrževanje Semiča. 
Pri bloku na Metliški cesti se je zamašila ponikovalnica, zadevo bo potrebno sanirati. 
Opozorilo glede zibalke bo posredovano šoli.   
Glede predstavnika občine na dogodku v DSO Črnomelj je pojasnila, da se dogodka ni mogla 
udeležiti, saj je imela druge obveznosti. Pogosto se zgodi, da je na isti dan in celo isto uro več 
dogodkov in vseh dogodkov se enostavno ni mogoče udeležiti.  
 
G. Boštjan Ogulin je g. Križetu odgovoril, da je bila pogodba že podpisana, investicija pa bo 
izvedena v letošnjem letu. 
 

Ad. 16) RAZNO 

 
G. Rudi Kofalt je predstavil podatke o stroških intervencije ob neurju s točo, ki je 8. 6. 2018 
prizadelo Občino Semič. V intervenciji je sodelovalo 124 gasilcev Gasilske zveze Semič, 
udeleženih je bilo 27 vozil, pokritih je bilo 96 objektov v občini, opravljenih pa je bilo 4.514 ur 
dela. Po ceniku Gasilske zveze strošek opravljenega dela znaša 90.000 EUR. Skupni strošek 
Gasilske zveze Semič za nakup folije za pokritje streh, goriva za vozila, refundacije odsotnosti 
iz dela ter hrane znaša 3.327 EUR. Zahtevek za refundacijo v omenjeni višini je zveza poslala 
na občino. Kljub intervenciji v Semiču je v Črnomlju sodelovalo 108 gasilcev, opravljenih je 
bilo 6.800 ur dela, saniranih pa je bilo 88 objektov. Skupaj je bilo na terenu 232 gasilcev.  
Predsednik RS Borut Pahor jutri organizira sprejem vseh poveljnikov gasilskih društev, 
vodstev zvez in županov, ki so pomagali pri odpravljanju posledic neurja s točo. Na sprejemu 
bo predsedniku izročeno pismo v katerem je navedenih deset zahtev, pričakovanj oz. 
opozoril, po katerih težijo gasilci ne samo v Beli krajini ampak v celi Sloveniji. V pismu 
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predsednika prosijo, da bi se zavzel za zahteve, pismo pa bo poslano tudi vsem 
parlamentarnim strankam, občinam, Gasilski zvezi Slovenije, Upravi RS za zaščito in 
reševanje in Ministrstvu za obrambo. 
 
 
Seja sveta je bila zaključena ob 20.15. 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
________________________    _________________________ 


